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Abstract (en)
The transport and/or storing container (1) for liquids and granular bulk materials has an outer casing (2) and a bottom (3) made of intersecting grid
bars (4) and has an inner container (5) made of plastic. The inner container bears against the inside of the outer casing and rests on the bottom. In
the region of the transition between the outer casing and the bottom, the grid bars are provided with roundings (6). The bottom is constructed as an
independent component which has grid bars (4) which continue the vertical grid bars of the outer casing in the horizontal direction and are welded to
said bars. <IMAGE>

Abstract (de)
Transport- und/oder Lagerbehälter (1) für Flüssigkeiten sowie für feinteiliges Schüttgut, mit einem Außenmantel (2) und einem Boden (3) aus sich
kreuzenden Gitterstäben (4) und mit einem Innenbehälter (5) aus Kunststoff. Der Innenbehälter liegt innenseitig an dem Außenmantel an und ruht
auf dem Boden auf. Die Gitterstäbe sind im Bereich des Übergangs zwischen Außenmantel und Boden mit Verrundungen (6) versehen. Der Boden
ist als selbständiges Bauteil ausgeführt, welches die vertikalen Gitterstäbe des Außenmantels in horizontaler Richtung fortführende und mit diesen
verschweißte Gitterstäbe (4) aufweist.
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